
  
 ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA   
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 

EL DIA  14 DE MAIG DE 2012 
 
 
Membres assistents: 
  
 Miquel Enseñat Riutort 
 Francisca A. Torres de la Fuente 
 Maria Ramón Salas 
 Josep Maria Ferra Terrasa 
 Antonio Asensio Campoy 
 Miquel Bernat Bosch 
 Julio Dalmau de Mata 
 Dolors Nadal Llinas 
 Vicenç Vidal Matas 
 Severiano Quevedo Mora 
 Margarita Alemany Alorda 
 
 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint hores del 
dia catorze de maig de 2012, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera 
convocatòria, el Ple de la Corporació sota la Presidència del Sr. Batle,  Miguel Ensenyat Riutort, i 
amb l’assistència dels senyors regidors que es relacionen a l’encapçalament, amb l’objecte de 
celebrar sessió extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, el qual fou 
degudament notificat. Assisteix com a Secretari la  Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 
 
ACTA ANTERIOR.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la Corporació ha de fer 
qualque observació a l’acta de la sessió ordinària de dia 27 de març de 2012. 
 
 No es presenta cap observació, i sotmesa a votació es aprovada per unanimitat. 
 
 
 
CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.-  A l’apartat de correspondència, es dóna 
compte de la correspondència  haguda des de l’últim ple, registre d’entrada del núm. 1118/12 al    
1751/12.  
 
 
 
DECRETS DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batllia haguts des de l’últim 
Ple  del núm. 228 al  359.     
 
 
DECRETS A RATIFICAR.- Es donà lectura al següent:  
 

DECRETS DE BATLIA 239/12 
 
 



Atesa la intenció de la Conselleria d’Innovació, Interior i Justícia de la CAIB, per la qual es vol 
signar un conveni de col·laboració entre l’esmentada Conselleria i l’Ajuntament d’Esporles per 
a la coordinació policial, la millora de la seguretat pública i el suport a la policia turística per a 
l’any 2012, RESOLC:  
 
1.- Signar l’esmentat conveni 
 
2.- Contractar al Sr. Borja Fernandez Barragan  com a funcionari interí en la categoria de 
policia turístic del grup “C” des de dia 1 d’abril a 31 de desembre de 2012.  
 
3.- Ratificar aquest decret en el primer ple que es celebri.  
 
 
Sotmès a votació la ratificació fou aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 

DECRET DE BATLIA 303/12 
 
 

Atesa la necessitat de gestionar els residus, fracció d’envasos, generats en aquest municipi, 

HE RESOLT: 

1r.- Aprovar  el conveni que a continuació es transcriu: 

2n.- Signar l’esmentat conveni 

3r.- Portar el present decret al primer ple que es celebri per a la seva ratificació. 

CONVENI D’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES AL CON VENI FIRMAT ENTRE 
EL CONSELL INSULAR DE MALLORCA I ECOEMBES 

 

Mitjançant el present Conveni, L’Ajuntament d’Esporles (en endavant Entitat local) s’adhereix 
al Conveni Marc de Col·laboració entre el Consell Insular de Mallorca i Ecoembes, participant 
d’aquesta forma en el sistema Integrat gestionat per Ecoembes, segons el disposat en l’article 
9 del reglament de desenvolupament de la Llei d’Envasos, assumint tots els compromisos 
definits en el mateix. 

En concret, l’Entitat local, Ajuntament d’Esporles, assumeix els següents 

 

COMPROMISOS 

 

1. Coneixement del Conveni marc 
 



L’entitat local manifesta conèixer el contingut del Conveni Marc, inclosos tots els seus 
Annexes, restant obligada pel seu contingut en allò que sigui d’aplicació en funció del 
règim competencial de gestió aplicable. 
 

2. Vigència i Resolució del conveni d’Adhesió 
 
El present Conveni entra en vigor amb la firma del mateix i la seva durada és fins la 
data en què expiri el Conveni Marc al qual s’adhereix. 
 
En cas de pròrroga del Conveni Marc, s’entendrà prorrogada l’Adhesió al nou Conveni 
marc excepte si en el termini d’un mes des de la/les data/es en què aquest s’hagi 
d’entendre prorrogat, l’Entitat manifesti el contrari per escrit a la Comunitat Autònoma. 
 
El present Conveni d’adhesió serà resol per les següent causes: 
 

� Per transcurs del termini fixat com a duració en el present Conveni. 
� Per resolució del Conveni Marc entre la Comunitat Autònoma i Ecoembes. 
� Per la integració en una altra Entitat que tingui firmat Conveni d’adhesió al 

Conveni Marc. 
� Per mutu acord de les parts. 
� Per incompliment reiterat per part de l’Entitat Local de les obligacions 

assumides en el present Conveni. 
� Per qualsevol altra causa prevista en el marc normatiu vigent. 

3. Designació de recuperador/reciclador dels residu s de paper i cartró procedents 
de la recollida selectiva monomaterial (contenidor i porta a porta) 
 
D’acord amb allò previst en l’Annex V del conveni Marc, l’entitat local opta per 
 
 Ecoembes designi al recuperador o reciclador al qual es lliurarà el material 
recollit. 
         
X       L’Entitat local designarà al recuperador o recliclador al qual li lliurarà el material 
recollit, comprometent-se a comunicar aquesta designació a Ecoembes. 
 

4. Selecció d’Envasos lleugers 
 
D’acord amb el previst en l’Annex V del conveni Marc, l’Entitat titular de la planta de 
selecció opta per  
 
X Ecoembes designi al recuperador o reciclador al qual es lliurarà el material 
recollit. 
 
       L’Entitat titular de la planta designarà als recuperadors o reclicladors als quals 
se’ls lliuraran els materials seleccionats, comprometent-se a comunicar aquesta 
designació a Ecoembes. 
 



I com a mostra de conformitat amb l’antecedent firmen el present conveni per triplicat 
exemplar la comunitat Autònoma i l’entitat local anteriorment mencionades. 

 

Catalina Soler Torres                                                         Miquel Ensenyat Riutort   
Consellera de Medi Ambient                                             Batle d’Esporles             
Consell de Mallorca                                                                                                                                                        

 

El Sr. Miguel Bernat demana per que no estava totalment grafiat el conveni, el Sr. 
Vidal explicar com havia d’estar i per havia passat. I el Sr. Bernat demanar que 
aquestes coses no passesin. 

Sotmesa a votació la ratificació fou aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
APROVAR CRÈDIT ENDEUTEMENT RDLl 4/2012.-   la Secretaria dona lectura de la proposta 
presentada davant aquest ple:   
 

 
 PROPUESTA ACUERDO ENDEUDAMIENTO REAL DECRETO LEY 4 /2012 

 
 
Considerando que el artículo 10.1 del Real Decreto-ley 4/2012, de 24 de febrero, por el 
que se determinan obligaciones de información y procedimientos necesarios para 
establecer un mecanismo de financiación para el pago a los proveedores de las entidades 
locales establece:  “Las entidades locales podrán financiar las obligaciones de pago 
abonadas en el mecanismo mediante la concertación de una operación de endeudamiento 
a largo plazo cuyas condiciones financieras serán fijadas por Acuerdo de la Comisión 
Delegada del Gobierno para Asuntos Económicos”. 
 
Considerando que con fecha 27 de marzo de 2012   por acuerdo del Ayuntamiento Pleno 
se adopto acuerdo de aprobación del Plan de Ajuste al que se refiere el Real Decreto-ley 
4/2012. Siendo valorado favorablemente por el Ministerio de Hacienda y Administraciones 
Públicas, y en consecuencia autorizada la operación de endeudamiento de conformidad 
con lo establecido en el artículo 7.5 del citado Real Decreto-ley.  
 
Considerando que la Orden PRE/773/2012, de 16 de abril, establece  las características 
principales del Acuerdo de la Comisión Delegada del Gobierno para Asuntos Económicos 
para la puesta en marcha del mecanismo de financiación para el pago a los proveedores 
de las entidades locales, con el siguiente detalle:  
 
a)  La financiación máxima por entidad local (incluyendo sus organismos autónomos y 
entidades dependientes que le pertenezcan íntegramente), será de la suma de:  

• Obligaciones pendientes de pago recogidas en las relaciones iniciales remitidas por 
las Entidades locales hasta el día 15 de marzo, y respecto de las cuales los 
contratistas, directamente o a través de aquéllas, hayan manifestado su voluntad 
de acogerse al procedimiento del Real Decreto-ley 4/2012, de 24 de febrero.  

• Obligaciones pendientes de pago que consten en los certificados individuales que 
se hayan emitido por las Entidades locales reconociendo la existencia de deudas 
con proveedores.  



• Obligaciones pendientes de pago con contratistas que, habiendo aceptado la 
aplicación del citado Real Decreto-ley 4/2012, estén sujetos a procedimientos de 
embargo o de concurso de acreedores.  

b) Plazo de las operaciones. Un máximo de 10 años con 2 años de carencia en la 
amortización de principal. 

c) Tipo de interés para el prestatario. El equivalente al coste de financiación del Tesoro 
Público a los plazos señalados más un margen máximo de 115 puntos básicos al que se 
añadirá un margen de intermediación de un máximo de 30 puntos básicos. 

d)  El Instituto de Crédito Oficial actuará como agente con la colaboración de las entidades 
de crédito que se adhieran al mecanismo de financiación.  

 
De acuerdo con los datos facilitados por el Ministerio de Hacienda y Administraciones 
públicas el importe a formalizar de la operación de préstamo es de  994.018,53 €, de los 
cuales corresponden a la propia entidad Local el importe de   994.018,53 €, al Organismo 
Autónomo  0. 
 
 
Considerando que el importe de los recursos ordinarios previstos en el presupuesto del 
ejercicio 2012 ascienden a 3.668.752,56 €, y el  importe acumulado de las operaciones de 
crédito a largo plazo con inclusión de la  operación que se proyecta  asciende a 
2.192.325,70 €, considerando que supera el 10% de los recursos ordinarios. De 
conformidad con lo establecido en los artículos  21.1.f) i 22.2.m) de la Ley 7/1985, de 2 de 
Abril, reguladora de les bases del régimen local,  la competencia para la concertación de la 
operación de crédito corresponde (Al Pleno / al presidente de la Entidad Local).  
 

Visto el informe que se emite por la Intervención (Secretaría- Intervención), así como el 
dictamen favorable de la Comisión informativa, el Ayuntamiento Pleno por unanimidad  
absoluta de los miembros de la  Corporación ACUERDA:  
 
Primero: Aprobar la operación de préstamo excepcional derivada del mecanismo de 
financiación para el pago a los proveedores de las entidades locales, cuyas condiciones, 
de acuerdo con lo dispuesto en la Orden PRE/773/2012, de 16 de abril, son básicamente 
las siguientes:  
  
a) Importe: 994.018,53 €  
  
b) Plazo. Un máximo de 10 años con 2 años de carencia en la amortización de principal. 
  
c) Tipo de interés. El equivalente al coste de financiación del Tesoro Público a los plazos 
señalados más un margen máximo de 115 puntos básicos al que se añadirá un margen de 
intermediación de un máximo de 30 puntos básicos. La operación se formalizará con 
aquella entidad que comunique el Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas por 
medio del Instituto de Crédito Oficial.  
  
Segundo: Facultar al Alcalde- Presidente tan ampliamente y expresamente como en 
derecho fuera necesario para la formalización de la operación de préstamo y la firma de 
cuantos documentos sean necesarios en orden a la ejecución del presente acuerdo. 

 
 



 
 
 

El Sr. Miguel Bernat digué que no estava d’acord amb concertar crèdits per pagar 
factures, però que aquest cas li pareixia diferent, es tractava de preservar la petita i mitjana 
empresa. Demanà que encara que es tinguin previstes subvencions que no es faci la 
despesa fins a no haver rebut els diners. 
 

El Sr. Juli Dalmau digué que s’abstindria pel mateix raonament anterior. 
 

El Sr. Batle explicà que no era la millor solució, que el lògic hagués estat que les 
distintes administracions que havien atorgat les subvencions haguessin pagat, però el cas no 
havia estat aixì. I afegí que com era sabut per poder cobrar les subvencions el primer pas era  
haver realitzat l’actuació i justificar la despesa, que no deixava més sortides a l’ajuntament 
que primer actuar i pagar per poder justificar i això creava un problema de tresoreria.  
 
Sotmès a votació fou aprovat amb el següent resultat: 
 

- Deu (10) vots  a favor del PAS – PSM i PP 
- Una  (1) abstenció del PSOE 

 
 

 
ADJUDICACIO OBRA CENTRE ESPORTIU I ESCOLETA INFANTI L.-  El Batle, Sr. Miquel 
Ensenyat Riutort, dona lectura a la següent:  
 
 

P R O P O S T A 
 
        Vista la proposta de la Mesa de contractació per les obres “CENTRE ESPORTIU I 

ESCOLETA INFANTIL” ( projecte adaptat) venc a proposar al Ple el següent acord: 

     1.- Procedir a la contractació de les obres “CENTRE ESPORTIU I ESCOLETA INFANTI L” 
l’adaptació del  projecte redactada per l’arquitecte  Alfonso Reina Ferragut.  
     
      2.- Adjudicar definitivament a l’empresa ELECNOR INFRAESTRUCTURAS. les obres de 
“CENTRE ESPORTIU I ESCOLETA INFANTIL”  per un preu total de (664.324,73 € ) sis-cents 
seixanta-quatre mil tres-cents vint-i-quatre euros amb setanta-tres cèntims IVA inclòs, IVA 
(101.337,67€) cent-un mil tres-cents trenta-set euros amb seixanta-set cèntims, (562.987,06 
€) cinc-cents seixanta-dos mil nou-cents vuitanta-set euros amb cero sis cèntims IVA  exclòs. 
Motivada per a ser la proposta més avantatjosa segons la valoració feta per la mesa de 
contractació. 
 
      3.- El present acord serà notificat als candidats i publicat en el perfil del contractant de 
l’orgue de contractació pel termini de 15 dies hàbils contats des de el dia següent  en que es 
publiqui a l’esmentat perfil del contractant . 
 
      4.- Es requerirà al licitador  que ha presentat l’oferta més avantatjosa, per que en el 
termini de deu dies presenti la documentació requerida  a l’art. 151.1 del R.D.L. 3/2011, de 14 
de novembre pel que s’aprova el TRLCSP. 
 



 
      4.- Autoritzar el Batle per signar els documents necessaris. 
 

El Sr. Miguel Bernat digué que el seu grup no votaria  a favor per esser coherent amb 
els criteris plantejats ja des del inici de les obres, però que no votarien en contra ja que les 
obres no podin quedar així. Respecta de les millores que havia proposat l’empresa, 
demanava que la direcció de les obres no actues només amb el seu criteri, si no que es 
consultes a l’òrgan de contractació i que a més es certifiquessin per separat . 

 
El Sr. Juli Dalmau digué que el seu grup entenia que aquesta era l’empresa que havia 

presentat la millor oferta i que el seu vot seria favor. 
 

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada amb el següent resultat: 
 

- Set (7) vots  a favor del PAS – PSM i PSOE 
- Quatre  (4) abstencions del PP 

 
 
 
MANCOMUNITAT DE TRAMUNTANA.-  El Sr. Batle, Miquel Ensenyat Riutort, dona lectura a la 
següent: 
 
 

P R O P O S T A 
 
Antecedents: 
 
La Mancomunitat de Tramuntana històricament formada pels municipis d’Estellencs, 
Puigpunyent, Banyalbufar i Esporles, amb Capitalitat al Municipi d’Esporles,  convidar a 
incorporar-se als municipis de Bunyola, Sóller, Fornalutx, Valldemossa, Deia i Escorca. La 
convivència estava  basada amb l’enteniment i prenent les decisions, sempre per unanimitat 
de tots el pobles, donada la proximitat i identitat  dels mateixos que feia que els objectius 
fossin similars. 
 
La incorporació de noves identitats ha fet més difícil aconseguir els objectius comuns i  si això 
se li afegeix la in operativitat de la Mancomunitat en el que va de legislatura resulta necessari 
reorganitzar de nou la mancomunitat per tenir un òrgan comú, més proper que pugui atendre 
les necessitats d’aquests municipis, optimitzant els seus recursos  i que s’aconsegueixin les 
expectatives que es tenien quan es va constituir la Mancomunitat de Tramuntana. 
 
Pel present venc a proposar al ple de l’ajuntament el següent acord:  
 
 

- Aprovar d’acord amb l’art. 34 punt B) dels Estatuts de la Mancomunitat de Tramuntana 
la separació  dels municipis d’Esporles, separació que tindrà lloc definitivament a 
l’acabament de l’any econòmic, servint el present acord d’avis amb l’anticipació de tres 
mesos. 

- Aprovar, sol·licitar de la Mancomunitat de Tramuntana que, d’acord amb l’art. 36 dels 
seus Estatuts, que els bens com es possible es divideixin entre tots els municipis, una 
vegada verificats i es liquidin, seguint la Junta de la Mancomunitat en funció 
liquidadora, fins  a la total adjudicació als municipis interessats. 



 
Comunicar el present acord a la Mancomunitat de Tramuntana.  
 

El Sr. Severiano Quevedo digué que la proposta era una equivocació que  si es 
separaven el pes específic de la nova  Mancomunitat seria menor, que anaven en 
contra de la corrent actual d’agrupar per poder aprofitar millor els serveis. Que 
actualment la Mancomunitat de Tramuntana tenia aproximadament 25.000 habitants, i 
els que es separaven no arribaven els 9.000 h. Que no era un tema per estar contens, 
que el darrer any des de la ruptura els projectes havien quedat ajornats, que la nova 
mancomunitat que es vol crear no seria la solució a tots el problemes, que havien 
d’entendre i ell ho podia corroborar, com a president que havia estat, que els Batles no 
volien perdre poder, hi això feia que molts de projectes no es portessin a port. 
 

També hi havia una qüestió, el deute que tenia l’ajuntament d’Esporles amb la 
Mancomunitat, que per sortir havia de quedar a cero. 
 

Que no era cert que es pretengués portar la seu a un municipi en concret, si no 
que la seu fos rotatòria.  
 

Per totes aquestes raons el seu grup no trobava raonable sortir de 
mancomunitat i votarien en contra. 
 

El Sr. Juli Dalmau digué, que havien de ser conscients de que hi havia una 
qüestió tècnica que es podria solvatar i un rere fons polític que el Batle de Sóller volia 
dur al seu poble la mancomunitat i  res més si podia fer, per que no hi havia possibilitat 
de consens. 
 

El Sr. Batle digué que el conflicte, estava amb el President i la seva manera 
t’actuar. Que la mancomunitat fins a la data havia estat una administració 
representativa de tots els pobles de la Serra de Tramuntana que en formaven part, 
l’esperit era de comunitat i els acord sempre s’intentaven prendre per unanimitat, però 
la dinàmica d’aquest darrers mesos  i el fet de llevar la seu al municipi d’Esporles, 
havia desencadenat en que els pobles més propers es plantegessin de sortit de la 
M.T.  i unir-se en un projecte nou, per poder optimitzar millor els recursos unint  
serveis,  tècnic d’urbanisme etc. es a dir crear un ens més petit però que funcioni. 
 

Respecta del deute l’ajuntament d’Esporles a dia d’avui ja només deu uns 
20.000 euros i està prevista la seva liquidació abans d’abandonar la mancomunitat. 
   

El Sr. Miguel Bernat digué que en les formes hi podia està d’acord, però que 
les formes seria necessari que s’observessin per amb dues parts, per que començar a 
fer feina sense que el plenari de l’ajuntament en tingués noticia, no era el més 
correcte. Que aquesta sortida seria un error històric, que la tendència era a unir-se, no 
a separar-se. Ja que quan més important era la mancomunitat  millors serveis podia 
donar i aconseguir més beneficis. 



El Sr. Batle li respongué que no era qüestió d’una mancomunitat gran o petita si no 
d’una mancomunitat efectiva i disposta a fer feina.  

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada amb el següent resultat: 
 

- Set (7) vots  a favor del PAS – PSM i PSOE 
- Quatre  (4) en contra del PP 

 
 

El Sr. Vicenç Vidal Matas surt de la sala. 
 
 
UA 4.- El Sr.Batle. dona lectura a la següent  
 
 
                                         P R O P O S T A 
 
 
Vist que el ple de l’ajuntament de data 27 de març de 2012 aprovà inicialment la Unitat 
d’Actuació núm. 4 nomenada Ca l’Amet-Vilanova, que havia quedat incorporada al 
planejament municipal amb l’aprovació definitiva de la revisió de les normes subsidiàries 
vigents aprovades definitivament per la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme 
i Patrimoni Històric en sessió celebrada el dia 23 de novembre de 2.001. 
 
Exposada al públic al BOIB núm. 53 de dia 14 de d’abril de 2012, pel termini de quinze dies.. 
Havent-se donat audiència als interessats pel mateix termini.  
 
Transcorregut el termini d’exposició al públic, sense que s’hagi presentat cap al·legació pel 
present venc a proposar al ple el següent acord: 
 
- Aprovar definitivament la modificació  de la UA-4 en el sentit que queda documentat a 

l’expedient. 
- Sotmetre l’acord d’aprovació  a informació publica  al Butlletí oficial de les Illes Balears i al 

punt d’accés electrònic d’aquest ajuntament. 
 
El Sr. Miguel Bernat digué que era un moment importat per aquest municipi amb aquesta 
U.A. es donava sortida a la Vilanova i volia  que el vial permetés  la circulació. Que era ben 
necessari i per tan votarien a favor. 

 
Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 

El Sr. Vicenç Vidal Matas entra a la sala. 
 
 
BAIXES I DEVOLUCIONS. - El Sr. Batle dona lectura a la següent: 
 
 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 
 



Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es 
proposa la devolució dels imports assenyalats. 
 

Ref. Contribuent Padró Motiu devolució Import 

020-10-07-3221 Romerales Navarro Maria Antonia IVTM Baixa 2006 63,24 
 
 

 
 

PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTARIES 
 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments dels excedents produïts en les devolucions tributàries.  
 

Referencia:  Resolució de 28/04/2011 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-081T-80-1091 MIR COSTA FRANCISCO 
020-082T-80-3033 MIR COSTA FRANCISCO 
020-083T-80-4981 MIR COSTA FRANCISCO 
020-084T-80-6938 MIR COSTA FRANCISCO 
020-091T-80-1101 MIR COSTA FRANCISCO 

total 179,68 
 
 
 

PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 
 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 

Referencia:  Executiva 2010 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-093T-80-
5553 SABATER CALAFELL CATALINA 38,73 
020-092C-01-33 MATAS ALBERTI JUAN Y 1 45,85 
020-10-06-2358 MIR COSTA FRANCISCO 94,5 

total 179,08 
 

 
 



PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 
 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 

Referencia:  voluntaria 2010 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-10-06-636 COMAS ROCA CATALINA 95,71 
020-10-07-2256 MATERIALS BALMIR SL 41,65 
020-10-07-2939 POCEL BINIMELIS CTALINA 6,63 
020-10-07-3324 SABATER NADAL JOSEP 51,12 
020-10-06-2370 SOUTH ATLANTIC TRADING&INVEST 90,00 
020-101T-80-1815 TRIAS TOMAS MATEO 79,59 

total 364,70 
 

 
PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 

 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 

Referencia:  Executiva 
1-Semestre-
2011 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-10-10-1370 LLINAS CANTARELLAS ARNALDO 350,53 
020-103T-80-5642 SANTAEUFEMIA VICH MERCEDES 33,81 

Total 384,34 
 

PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 
 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 

Referencia:  Executiva 
2-semest-
2011 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 



rebut Contribuent en exces 
020-10-06-1976 RIERA GARI AMADOR CARLOS 106,70 
020-111T-80-564 DE LA CRUZ SANCHEZ ANTONIO 37,76 
020-111T-80-417 CASELLAS SASTRE ANTONIA 33,81 
020-111T-80-834 HOMAR ARBOS MARIA 20,97 
020-111T-80-300 BREA SEGUI BARTOLOME 31,41 
020-111T-80-1441 RAMA TOSCANO ANTONIO 28,29 
020-112T-80-2936 LUND ORLANDO RICHARD 42,36 
020-112T-80-3314 PALMER MORA CATALINA 35,13 
020-112T-80-2293 CABOT CABOT MARIA 105,01 
020-112T-80-2293 CABOT CABOT MARIA 110,01 
020-112T-80-2971 MARTINEZ AGUILAR JUAN 52,24 

total 603,69 
 
 

 
PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 

 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 

Referencia:  voluntaria 2011 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-103T-80-4276 CABOT SALAS BERNARDINO 19,39 
020-103T-80-5042 MIR ESTARELLAS CATALINA 44,66 
020-103T-80-5448 RIPOLL LLINAS JUAN 41,12 
020-104T-80-7418 RIPOLL LLINAS JUAN 29,55 
020-11-10-454 CAJA AHORROS BALEARS SaNostra 331,59 
020-11-10-675 COMAS TORELLO JAIME 356,98 
020-11-06-1022 GENOVART GENOVART MIGUEL 90,00 
020-11-06-1023 GENOVART GENOVART MIGUEL 6,94 
020-11-10-1140 GENOVART GENOVART MIGUEL 407,14 
020-11-06-1096 HOMAR ARBOS MARIA 90,00 
020-11-06-1097 HOMAR ARBOS MARIA 90,00 
020-11-07-1779 JAHN PETER 8,84 
020-11-07-3136 RIBAS MORANTA ANTONIA MARIA 143,88 
020-11-06-2024 RIPOLL LLINAS JUAN 90,00 
020-11-06-2147 ROTGER PASCUAL MARTIN 50,00 
020-11-06-2148 ROTGER PASCUAL MARTIN 70,70 
020-11-06-2149 ROTGER PASCUAL MARTIN 63,30 
020-11-10-2313 ROTGER PASCUAL MARTIN 93,40 
020-11-10-2315 ROTGER PASCUAL MARTIN 437,65 
020-11-06-2177 SABATER LLINAS MARIA 90,00 
020-11-07-3727 TOMAS ROSSELLO FRANCISCO 8,84 
020-113T-80-4768 GROTMOL SILVE 18,19 



020-113T-80-5599 SABATER LLINAS MARIA 30,74 
020-113T-80-5757 TERRASSA SERRA CATALINA 28,35 
020-113T-80-5882 VICH MORANTA MARIA 59,39 

total 2700,65 
 
 
 

PROPOSTA RESOLUCIO DEVOLUCIONS TRIBUTÀRIES 
 
Vista la documentació presentada pel Departament d’Aplicació i de Revisió Tributària Àrea de 
Recaptació d’Ingressos Públics i de CHT de l’Agència Tributària per la qual s’acorda el lliurament 
als ajuntaments en concepte de cobraments duplicats. 
 
 
Referència: Cobraments a la carta No Creuats 2011 

ES PROPOSA: la devolució dels imports assenyalats 

import 
rebut Contribuent en exces 

020-08-10-1108 GAYA GUAL MARGARITA 167,24 
020-09-06-2262 SASTRE FONT MARIA 67,50 
020-09-06-1926 REYNES TRIAS M MAGDALENA 1,29 

Total 236,03 
 

 
Sotmeses a votació les diferents propostes foren aprovades per unanimitat dels assistents. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 

El Sr. Juli Dalmau demanà de corregir la circulació del C/ Serradora  i Jaume I per 
donar una millor visibilitat. 
 

Que el mapa del taulell del Passeig, estava totalment deteriorat que se’n fes un de nou 
per facilitat la informació del municipi. 
 

La Sra. Margarita Alemany digué que al carrer de la farmàcia si havia marcat un 
pàrking de motos on abans i havia un carrega i descarrega i com hi havia molts comerços a la 
zona que si es podia canviar. 
 

Que el carrer de la Balanguera hi  havia una senyal de tràfic agafada en brides el que 
era perillós que s’arreglés.  

 
El Sr. Miguel Bernat digué que les seves preguntes podien esser una repetició de les 

anteriors com: 
Bar Camp de futbol. 
Goteres Canonge  J. Garau. 



Pàrking camions de Son Quint 
Copia Direcció General de Joventut. 
 
Respecta de les someres si havien pensat que millor cabres?, qui les havia de donar menjar?, 
de proporcionar l’aigua?, retirada d’excrements? 
 
El Sr. Vidal digué que eren dos tipus d’animals molt apropiats per aquesta tasca de neteja de 
l’herba, però pareixia més adient les someres per que eren més controlables. Que  l’impacta 
social que havien tingut les someres era molt favorable, a nivell ambiental era una 
recuperació d’una raça autòctona. Que l’associació s’encarregava del manteniment. Respecta 
del fems pareixia que ja hi havia voluntaris per la tasca. 
 
El Sr. Antoni Asensio contestà: 
- Respecta dels clots explicà que estava programada una reposició d’asfalt a una part del 

poble. 
- Que el reforç del llum al pas de vianants, ja s’havia fet. 

 
 
El Sr. Batle respon: 

- Pel que feia als aparcaments del C/ Canonge Garau, ja s’havia arribat a un principi 
d’acord amb els veïns, consistent en modificar la jardinera, fent-la més enrere i creant una 
junta de dilatació. Que les quotes es repartirien d’acord  amb la quota de participació a la 
propietat, l’ajuntament pagaria la seva part. 

- De Joventut, que es remeti la carta enviada. 
- De l’aparcament dels camions, digué que la Secretaria envies el contracte. 
- Del Bar del futbol esperem el pròxim ple. 
- Respecta de la plaça de la Balanguera, la carrega i descarrega, no esta molt allunyada 

dels comerços i que creia que ja era abastament. 

 
 Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint-i-una hores, 
el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s’hi ha tractat, jo la Secretària en donc 
fe, i amb el seu Vist-i-plau estenc la present Acta al lloc i la data assenyalats a 
l’encapçalament. 
 
 Esporles, 14 de maig de 2012. 
 
La secretària       Vist i plau 
          El batle  


